
 

 
 
 
Notulen jaarvergadering maandag 11 april 2022 in Ons Dorpshuis.  
 
 
 

1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering. 
Afmelding ontvangen van Riki Nikkels, Anjo van Wely en Jantienus Steenbergen. 
Aanwezig 16 personen 

 
2. Notulen van de jaarvergadering van 11 oktober 2021 

De notulen van de jaarvergadering van 11 oktober 2021 worden onveranderd 
vastgesteld.  

 
3. Jaarverslag 2021 

Kiki licht het jaarverslag toe. Juul vult aan met info over de website en facebook.  
 

4. Jaarrekening 2021, begroting 2022 (incl. toelichting). 
Klaas Behling geeft toelichting 
Bert Staats vraagt hoeveel leden wij hebben. De laatste 2 jaar is er weer een lichte 
toename, het huidige ledenbestand is 526 (11 april 2022). 
Pilot buurt Klaas Behling en Henk Klinkers, zij gaan bij hun in de buurt bij een aantal 
huizen een TOEN in de bus doen+ een brief en zullen later deze mensen benaderen 
met de vraag of ze lid willen worden.   

   
5. Verslag kascommissie 

De kascommissie bestaat uit de leden Winny Feenstra en Jantienus Steenbergen.  
 De leden van de kascommissie hebben de bankafschriften gecontroleerd en hebben   
 steekproeven genomen.   
 Ook de bestanden in de computer zijn nagekeken. Er zijn geen verschillen 
 geconstateerd en Winny Feenstra stelt voor de penningmeester decharge te  
 verlenen. De vergadering gaat hier unaniem  mee akkoord.  
 

6. Benoeming nieuw lid kascommissie.  
De leden treden om en om tweejaarlijks af.  
Jantienus Steenbergen heeft twee jaar als commissielid gefungeerd en treedt om die 
reden af. Voorgesteld wordt, voor hem in de plaats, een nieuw lid te benoemen. 
Hans Brandts Buys wordt de opvolger van Jantienus Steenbergen.  
   

7. Rooster van aftreden van het bestuur. 
Herbenoeming. 
Blijkens het rooster van aftreden, treedt Klaas Behling in 2022 af. Klaas Behling stelt 
zich weer voor een periode van 3 jaar beschikbaar en voorgesteld wordt om hem te 
herbenoemen. De vergadering gaat hiermee akkoord.   
 
  



8. Lopende zaken 
o.a. Herdenkingsmonument en Markesteen.  
 
Albert Rademaker vertelt ons over de te plaatsen Markesteen op de grens Annen-
Zuidlaren. 
 
Klaas Behling vertelt ons over de stand van zaken met betrekking tot het 
herdenkingsmonument.  
 

9. Rondvraag. 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
 

10. Sluiting van het officiële gedeelte en pauze.     
 
 
Na de pauze heeft Roelof Eleveld verteld over de ontwikkelingen met betrekking tot 
het Ellentshuis.              
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


